

## Notices

### Avis

#### PROGRAMME FOR 1970 CPSA ANNUAL MEETING, WINNIPEG, MANITOBA/PROGRAMME DU CONGRES ANNUEL 1970 DE L'ACSP, WINNIPEG, MANITOBA

With the help of our colleagues we want to create a coherent and varied programme whose sessions are of high academic quality and of real relevance to the members' different theoretical, political, and professional concerns. To achieve this the programme planning is being done on a sub-discipline basis, the twelve professors listed below taking on the organization of a series of meetings in their field. They will welcome proposals for papers or panels which they should receive no later than the first week of October. Please send correspondence directly to the sub-discipline chairmen.

Nous tâchons avec le concours de nos collègues de créer un programme à la fois cohérent et varié dont les séances seront de haute qualité académique et de grande pertinence aux intérêts théoriques, politiques et professionnels des membres. Pour réaliser ce but le programme s'établit en fonction des spécialités de la science politique et pour lesquelles un responsable est chargé d'organiser une série de séances. Les projets de rapports et propositions de tables-ronde doivent leur être communiqués avant la première semaine d'octobre. Veuillez communiquer directement avec le professeur approprié à l'université indiqué ci-dessous.

*Stephen Clarkson, Chairman*

#### SUB-DISCIPLINE CHAIRMEN/RESPONSABLES DE SPÉCIALITÉ

- |   |   |
|---|---|
| A. International Relations/Relations internationales          | Paul Noble, McGill  |
| B. Political Theory/Philosophie politique                     | Jock Gunn, Queen's  |
| C. Public Policy/Les politiques publiques                     | Lloyd Axworthy, Winnipeg  |
| Comparative Politics/Systèmes politiques comparés             |   |
| D. western/occidentaux  | Robert Jackson, Carleton  |
| E. third world/du tiers-monde                                 | Selwyn Ryan, York   |
| F. communist/communistes                                      | { Marek Debicki, Manitoba<br>Jacques Lévesque, Université du Québec, Montréal |
| G. canadian/canadien  | { John Courtney, Saskatchewan<br>Vincent Lemieux, Laval                       |
| H. provincial/provinciaux                                     | Paul Pross, Dalhousie   |
| I. municipal/municipaux                                       | Peter Silcox, Toronto   |
| J. Political Science in Canada/La science politique au Canada | Michael Stein, McGill   |